
 

Comissió de Finançament 
12-05-2014 
 

 

Persones assistents: Juan Cámara, Natàlia Oliete, Enric Capdevila, Daniel Arrando, Mònica 
Beneyto, Jesús Mestre, Anna Hernandez 
 
Persones convidades:  
 
S’excusen: - 
Documentació: Plantejament de debat sobre el finançament de l’ACCO a l’Assemblea, Principals 
proveïdors de la Casa, Llistat de subvencions demanades, llistat de convenis amb comerços i 
entitats del barri.  
 
Hora inici: 19:15h   Hora final: 20:35h 
 
Hores voluntàries: 2h 

 

 
Temes tractats i acords presos 

 

 

1.Lectura i aprovació de l'acta de la reunió anterior 

- Comptes en banca ètica: es resta a l’espera que FIARE estigui operatiu per poder operar 

amb ells. Tenim un compte a TRIODOS buit per problemàtiques amb la operativa. Els 

diners que tenim en reserva, continuaran a la Caixa d’Enginyers ja que a Coop57 no 

poden acceptar més liquiditat.  

 

2.  

 

3. Preparació del debat sobre el finançament de l’ACCO per a l’Assemblea 

 

- L’objectiu principal no és sortir de l’assemblea amb una llista “negra” que digui de 

qui acceptem finançament i de qui no. Ja hi ha uns acords que es van prendre en 

aquest moment i l’objectiu és repassar-los i veure què caldria fer si es planteja 

algun dubte davant d’un possible finançament. Finalment es planteja que: 



A) L’Enric explica els acords que es van prendre a l’assembles de tardor del 

29/09/2012 en forma de resum. 

B) El Juan explica la llista de proveïdors.  Un document on quedarà plasmat els 

principals proveïdors de serveis de l’ACCO segons el tipus d’empresa (persona 

física, petita empresa, empresa d’economia social, o gran empresa) i segons 

servei que ofereixen (tallers, material tècnic, neteja, etc). S’explicaran els casos 

més rellevants, com per exemple el servei de neteja, que es contracta amb una 

gran empresa perquè ho vam provar amb economia social i no va funcionar. Es 

destacarà que són convenis d’un any i que de cara a la renovació es poden 

plantejar propostes.  

C) L’Oriol Barba explica el cas del mapa verd (com es va trobar, perquè es va dir que 

si, etc) i dinamitza el debat amb l’objectiu si es torna a plantejar un cas que no es 

veu clar amb els acord aprovats, què cal fer per decidir.  

 

3. Contractació de talleristes 

- S’homogeneïtzaran costos 

- L’ajuntament ens ha cridat l’atenció per l’excés de despesa en contractació. 

 

4. Pressupostos 

- A l’assemblea es va demanar que quan es presentin es facin més desglossats i detallats. 

Es mirarà per la propera assemblea de tardor.  

 

 

 

 
Barcelona, 12 de maig de 2014 

 
 
 
 
 
Mònica Beneyto 
Secretari de la reunió 

 


